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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXIII/2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 03 września  2008r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 17  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

   

    Przed realizacją porządku obrad Burmistrz Gminy, Rada Miejska  - przekazali List  

Gratulacyjny dla Anny Pacholskiej, zawodniczki Uczniowskiego Klubu Sportowego 

 „Olimp Kozienice” za zdobycie złotego medalu w biegu na 400 m na Ogólnopolskiej  

Olimpiadzie Młodzieży w Bydgoszczy, życząc dalszych sukcesów w karierze sportowej, 

 a także w życiu osobistym.  

    

  Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do 

porządku Sesji polegające na wprowadzeniu  projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w jednostce budżetowej pod nazwą 

Ośrodek Profilaktyki Uzależnień z siedzibą w Kozienicach, ul. Warszawska 47. 

 

   Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie.  

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

Proponowany  porządek   S e s j i :  

 
1.  Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Odczytanie zaleceń pokontrolnych kontroli kompleksowej prawidłowości załatwiania 

skarg i wniosków wpływających do Rady Miejskiej w Kozienicach. 

      5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmieniająca Statut Gminy Kozienice, 

- ponownego rozpatrzenia skargi Pana Eugeniusza Boryczki, 

- rozpatrzenia skarg na naruszenie interesów skarżących – Członków Komitetu   

Protestacyjnego m. Łuczynów, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie stypendiów sportowych, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym, 

- wyrażenia zgód na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kozienice, 
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- wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości 

położonych w Kozienicach, 

- wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej nieruchomości położonej  

w Kozienicach, 

- przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej  

w Kozienicach, 

- wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice, 

- opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Kozienickiego o likwidacji komórek 

organizacyjnych w SP ZZOZ w Kozienicach, 

- zasad oddawania w dzierżawę najem majątku będącego w dyspozycji SP ZOZ  

„Przychodnie Kozienickie”, 

- przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Kozienice na lata 2008-2013, 

- uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Kozienice na lata  

2008-2013, 

- zmian w budżecie Gminy Kozienice na 2008 rok  

- upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli kompleksowej 

  w jednostce budżetowej pod nazwą Ośrodek Profilaktyki Uzależnień. 

        6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

  7.  Wolne wnioski i informacje.  

  8.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś  

z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 17 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXII/2008 z dnia 30 czerwca  2008r został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 

- Dlaczego przewoźnik nie zabezpieczył na Dworcu autobusowym toalet z których by 

mogli korzystać pasażerowie kursów przelotowych w godzinach nocnych? 

- Czy w 2009 roku nasza Gmina wraz ze Starostwem Powiatowym wybuduje chodnik 

który zagwarantuje pieszym bezpieczne dojście do znanej w Polsce Stadniny Koni, 

terenów sportowych, rekreacyjnych oraz bloków mieszkalnych? Dodał, że musi być 

równowaga w inwestowaniu w drogi na terenie miasta i gminy. 
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- W imieniu Lokatorów mieszkań komunalnych zapytał: czy przygotowywana jest 

nowa uchwała Rady Miejskiej dot. zwiększenia bonifikat na wykup mieszkań 

spółdzielczych czy zakładowych tj. ok. 90% ? 

- Zwrócił uwagę, że na Osiedlu Pokoju wzdłuż istniejącego chodnika z kostki 

brukowej ktoś ustawił płyty chodnikowe, które uniemożliwiają  wjazd samochodów 

mimo, że są ustawione znaki zakazu. Płyty te zagrażają przechodniom, były wypadki. 

Czy KGK, która obecnie remontuje chodniki na tym osiedlu nie mogłaby tego 

usunąć i posadzić żywopłot? 

 

Radny Pan Jaworski Henryk zapytał: 

- Kiedy będzie realizowana inwestycja  związana z przebudową drogi krajowej nr 79 

 i dlaczego nie jest realizowana? 

 

Radny Pan Buczkowski Marek zapytał: 

- Czy wszyscy mieszkańcy wpłacili jednakowe kwoty jako udział ludności przy 

realizacji inwestycji związanej z budową sieci wodno – kanalizacyjnej 

      w m. Brzeźnica? Czy rozliczenie wpłat zostało zrealizowane do końca, czy 

      mieszkańcy dokonywali jednakowych wpłat? 

- Czy ziemia znajdująca się na Stadionie jest własnością głównego wykonawcy czy 

KCKRiS? 

- Na jakim etapie jest realizacja inwestycji związanej z budową kanalizacji deszczowej 

w ul. Lubelskiej? Czy jest opracowywany projekt, czy jest pozwolenie na budowę? 

Czy są prowadzone rozmowy z GDDKiA w sprawie realizacji inwestycji? 

- Czy planuje się likwidację barier architektonicznych na ulicy Bohaterów Studzianek 

w związku z zakończoną inwestycją?( brak obniżeń dla osób niepełnosprawnych 

oraz przejść dla pieszych na całej długości ulicy). 

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek  przypomniał, że na jednej z Sesji Rada przyznała 1mln zł dla 

KCKRiS. Radny ciekawy był, co zostało wykonane w ramach otrzymanych pieniędzy? 

  

 Radny Pan Edward Pułkowski zapytał: 

- Czy w tym roku będzie czyszczony, udrożniony kanał łączący  jezioro Kozienickie 

 z jeziorem Opatkowickim? ( rosną chaszcze , w niektórych miejscach nie ma ruchu, 

przepływu wody ) 

 

  Ad. 4. 

        W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych: 

- z zaleceniami pokontrolnymi z przeprowadzonej  kontroli kompleksowej dot. 

prawidłowości załatwiania skarg i wniosków wpływających do Rady Miejskiej 

 w Kozienicach. 

- odpowiedzią o podjętych działaniach w celu wyeliminowania ustalonych 

nieprawidłowości. 

 Do przedstawionych informacji Radni zapytań bądź uwag nie zgłosili. 

 

Ad. 5.  

           Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Kozienice. 

Zanim przystąpiono do głosowania Radny Pan Włodzimierz Kowalski zaproponował  

wprowadzenie następujących propozycji do projektu uchwały: 



 4 

W § 130  punkcie 1 proponuje wykreślić przedstawiony pierwotnie ust.  3.  

W § 130, w punkcie 1, ust.  2  proponuje się  następujące brzmienie: 

„ przygotowania projektu odpowiedzi, która może zawierać propozycje co do podjęcia 

ewentualnych działań naprawczych” 

   Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych 

przy jednym głosie przeciwnym oraz czterech głosach wstrzymujących się. 

 

W § 130, w punkcie 4 brzmienie „punkt” zastępuje się brzmieniem  „ ust.” 

W  § 130 w punkcie 5 wykreśla się „ i pkt. 3”  

 

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych przy pięciu 

głosach wstrzymujących się. 

 

-  W § 130 punkcie 1,ust.6 proponuje się rozszerzyć zapis  „Przewodniczący Rady po 

otrzymaniu projektu  odpowiedzi Komisji Rewizyjnej wprowadza do porządku obrad 

najbliższej sesji Rady, sprawę rozpatrzenia skargi”. 

 

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych przy siedmiu 

głosach wstrzymujących się. 

 

   Radny Pan Marek Buczkowski zapytał – dlaczego tylko  wycinkowo wprowadza się 

zmiany w  Statucie a nie kompleksowo? 

 

   W odpowiedzi na powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż zmiany 

wprowadzane w statucie są wynikiem zaleceń pokontrolnych. Zwrócił uwagę, że do tej pory 

nie wpłynęły żadne wnioski z Komisji branżowych o niezbędnych zmianach w statucie.  

  

Aktualnie na sali obrad obecnych jest 18 Radnych. 

  

 Po czym projekt uchwały z uwzględnieniem powyższych, przyjętych poprawek został 

przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych przy 2 głosach przeciwnych oraz 

 6 głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXIII/283/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

 Ponowna Skarga Pana Eugeniusza Boryczki z dnia 18 czerwca 2008r. rozstrzygnięta 

Uchwałą Nr XXI/261/2008 Rady Miejskiej w Kozienicach w dniu 29 maja 2008r. dot. 

- zarzutu nie przyjęcia Pana Eugeniusza Boryczki przez Burmistrza w dniu przyjęć 

interesantów, 

- zarzut nie wykonania sieci wodociągowo- kanalizacyjnych do działek. 

Powyższe zarzuty zgłoszone przez zainteresowanego były przedmiotem ponownej analizy na 

posiedzeniach Komisji branżowych. 

Radni niezbędne materiały otrzymali na piśmie w materiałach sesyjnych. 

  

Radny Pan Włodzimierz Kowalski zwrócił uwagę, że w omawianej  kwestii nie zaistniały 

 i nie przedstawiono nowych okoliczności, w związku z tym zgłosił wniosek formalny, aby 

Rada Miejska podtrzymała swoje stanowisko zawarte w uchwale Nr XXI/261/2008 z dnia 

 29 maja 2008r., uznając skargę jako bezzasadną. 
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Radny Pan Mirosław Markiewicz zwrócił uwagę, że jest to ponowna skarga, w związku z 

tym zdaniem Radnego należy skierować do wyższej instancji.  

 

   Mając na uwadze powyższe Sekretarz Gminy wyjaśnił, że o sposobie załatwienia ponownej  

skargi  - organ załatwiający tę skargę zawiadamia skarżącego oraz  Wojewodę. 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zgłosił wniosek formalny, aby w § 1 projektu uchwały  

dopisać datę złożenia  ponownej skargi. 

Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym w obecności 18 Radnych przy czterech 

głosach wstrzymujących się. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono. 

        

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty  

przy 5 głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 13 Radnych. 

Uchwała  Nr XXIII/284/2008w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przekazania skargi na działalność Burmistrza 

( do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej – Skarga Komitetu Protestacyjnego m. Łuczynów) 

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

przy czterech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 14 Radnych. 

Uchwała  Nr XXIII/285/2008 w załączeniu do protokołu.  

     

          -  zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie 

wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym, posiadających 

licencję zawodnika uprawniającą do uczestnictwa we współzawodnictwie sportowym . 

   W imieniu Komisji - Przew. Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pan 

Mirosław Markiewicz zgłosił wniosek formalny aby w § 1 ust. 2 projektu uchwały wydłużyć 

termin do 15 sierpnia  ( pierwotny zapis  to 15 lipiec) 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie.   

 

 Projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki, w głosowaniu jawnym, w 

obecności 18 Radnych został przyjęty bez uwag  – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/ 286/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

     - zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie.  

Uchwała  Nr XXIII/ 287/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XXIII/288/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/ 289/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/290/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/291/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/292/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonej w Kozienicach. 

( nieruchomość stanowi drogę wewnętrzną do obiektów Szpitala Powiatowego 

 w Kozienicach, w części zabudowana garażem murowanym dwustanowiskowym – od 

strony Pawilonu Zakaźnego)  

W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali: 

Radna Pani Grażyna Ziółek ciekawa była -  ile razy była otwierana brama od działki 

1701/6 do obiektu szpitala ponieważ ta droga nie jest drogą główną dojazdową do szpitala? 

Zdaniem Radnej skoro mamy przejąć parking, powinno się przejąć dróżkę przez las 

prowadzącą do szpitala i zrobić chodnik tj. utrzymanie ciągu pieszego prowadzącego do 

obiektów szpitala. 

   

W odpowiedzi na powyższe Burmistrz prosił Radną o sprecyzowanie tego zapytania a 

następnie poprosił służby, aby tą kwestie  sprawdziły i udzieliły odpowiedzi na piśmie. 

  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty  

przy trzech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 Radnych. 

Uchwała Nr XXIII/293/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na części 

działki oznaczonej nr 1267/12 położonej w Kozienicach stanowiącej własność Gminy 

Kozienice. 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/294/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/295/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/296/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Aktualnie obecnych jest 19 Radnych.  

 

- w sprawie: opinii o projekcie Uchwały Rady Powiatu Kozienickiego w sprawie 

likwidacji komórek organizacyjnych w SPZZOZ w Kozienicach. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/297/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Zanim kolejny projekt uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-cio 

minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady, gdzie ostatecznie ustalono propozycje, 

które są kompromisem Radnych do niektórych zapisów  poniższego projektu uchwały. 

 

Ustalono, że  zapis pierwotny w  załączniku Nr 1 ust. 2  ulega zmianie,  proponując 

następujące  brzmienie:  

ust. 2. 

       „Na okres 2 lat od dnia likwidacji  SPZOZ „Przychodnie Kozienickie” użycza się 

bezpłatnie  w/w nieruchomości. Po upływie tego okresu czynsz najmu lokali  naliczany 

będzie według stawki wyjściowej czynszu do przetargu na najem lokali użytkowych 

stanowiących własność Gminy w wysokości 16,50zł/ netto za 1m 2 powierzchni użytkowej 

zgodnie z uchwałą  Nr XLII/671/2005 z dnia 15 grudnia 2005r w sprawie ustalenia stawek 

czynszu za dzierżawę gruntów oraz stawek najmu lokali użytkowych, z ewentualnymi 

zmianami – stosując co najmniej 50% ulgi preferencyjnej .” 

( Radni poprawkę otrzymali na piśmie) 

Za przyjęciem poprawki głosowało – 18 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 0, 

Głosów wstrzymujących się – 1. 

Poprawka została przyjęta. 

 

   Po czym Przewodniczący Komisji Zdrowia Pan Marek Kuźmiński oraz Przewodniczący 

Komisji Edukacji  proponują, aby w projekcie uchwały j.n. – wykreślić w całości § 3 i  4, 

§ 3 otrzymuje brzmienie: 

- Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Kozienice 
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§ 5 w projekcie uchwały staje się § 4.     

   Propozycja została przyjęta bez uwag – jednogłośnie. 

Po  czym Burmistrz przedstawił projekt uchwały z uwzględnieniem powyżej przyjętych 

poprawek:   

       - w sprawie zasad oddawania w dzierżawę, najem, użytkowanie, użyczenie majątku 

będącego w dyspozycji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

 „ Przychodnie Kozienickie”. 

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/298/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Kozienice na lata 

2008 – 2013 w ramach Lokalnego Programu Pomocy Społecznej. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/299/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Kozienice  

2008 – 2013. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/300/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

 

        W imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji 

i Bezpieczeństwa Publicznego – Z-ca Przewodniczącego Komisji  Pani Kordula Alicja 

zgłosiła poprawkę do  § 7  projektu uchwały. Zawnioskowała aby pozostać przy pierwotnej 

wersji zapisu i nie przyjęcie zadania pod nazwą „Stanisławice” tj. wykreślenie słowa 

„Stanisławice ” ( chodzi o zakup średniego samochodu gaśniczego z napędem 4x4 dla OSP 

„Stanisławice”)    

  

Radny Kowalski Włodzimierz zapytał – czy pozostawienie dotychczasowego zapisu umożliwi 

realizację tego zadania? 

Czy możliwa jest pomoc w pozyskaniu środków, które zostały przyznane przez Zarząd OSP  

i Urząd Marszałkowski? 

 

   W odpowiedzi na powyższe Pani Lucyna Malec – Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej 

Urzędu Miejskiego poinformowała, że została podpisana umowa w sprawie przyznania 

dotacji celowej na dofinansowanie przez Wojew. Mazowieckie zakupu sprzętu 

specjalistycznego dla OSP w Stanisławicach. Dodała, iż na dzień dzisiejszy przekazanie na 

inne OSP jest rzeczą niemożliwą. 

 

    Z-ca Przew. Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i 

Bezpieczeństwa Publicznego Pani Alicja Kordula  przypomniała, że na jednej z Komisji 

świadomie przyjęto zapis i taki został umieszczony w budżecie tj. pozostawienie decyzji dla 

Zarządu OSP. 

  Po czym zapytała – na jakiej podstawie został umieszczony zapis „ Stanisławice”, 

Czy to jest decyzja Zarządu OSP, czy to wynika z czegoś innego? 
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Zdaniem Radnej zadecydowano bez wiedzy Radnych.  

 

    Przew. Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos 

wyjaśnił, że przy uchwalaniu budżetu w tej kwestii  było wiele emocji, Rada zgodziła się, że 

tą decyzję pozostawiamy na realizację organowi wykonawczemu. Radny jest za tym, aby te 

pieniądze wziąć i nie odmawiać – to wspiera naszą gminę, pozostawił swoje sugestie pod 

rozwagę Radnym. 

 

 Burmistrz Gminy zwrócił uwagę, że w kolejnej uchwale będzie mowa o pieniądzach dla 

OSP Ryczywół, taką poprawkę przyjęto na naradzie korekcyjnej. 

 

Pani Lucyna Malec – Dyrektor Wydziału nawiązała do wypowiedzi Z-cy Przew. Komisji 

Pani Alicji Korduli, wyjaśniając że realizujemy to co Zarząd Gminny OSP ustalił 

Kolejność była taka: najpierw Samwodzie – został zrealizowany samochód, w II kolejności  

Ryczywół, w III kolejności Stanisławice. 

Poinformowała, że Urząd otrzymał protokoł z przekazania samochodu z PSP Kozienice  dla  

OSP Ryczywół . Zarząd OSP Ryczywół- samochód przyjął, w protokole nie było określenia 

czy to jest samochód nowy, czy używany. Kolejka jest jak najbardziej aktualna, w następnej 

kolejności było OSP Stanisławice. 

 

   Po wyjaśnieniach Pani Dyrektor Wydziału wnioskodawczyni – nie wycofała  poprawki         

zgłoszonej j.w. 

 

   Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał – czy ta sprawa została wyjaśniona w Strażach, czy to 

jest zgodne z uchwałami, jakie podjęły Straże? 

  Wysłuchując wyjaśnień  Pani Dyrektor – Radny ma nadzieję, że problem przydziału 

samochodu został rozstrzygnięty zgodnie z uchwałą Straży i że strażacy nie będą wnosić 

uwag. 

Zdaniem Radnego poprawka winna być wcześniej wprowadzona, Burmistrz wykonując 

realizację budżetu winien wnioskować o wprowadzenie tej poprawki nie po podpisaniu 

porozumienia na przydział samochodu konkretnej miejscowości tylko przed podpisaniem. 

  

  Radny Pan Włodzimierz Kowalski dodał, iż dzięki temu że OSP Ryczywół przyjął 

samochód – jednostki OSP mają 2 samochody lepsze, sprawniejsze niż były do tej pory, 

to jest zysk w całości, który ma służyć bezpieczeństwu przeciwpożarowemu, na to też trzeba 

zwrócić uwagę.  

 

   Zgłoszoną poprawkę przez Z-cę Przew. Komisji Gospodarki Panią Kordulę Alicję,  tj. aby 

w § 7 projektu uchwały o którym mowa j.w.-  wykreślić słowo „Stanisławice” 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie. 

Za przyjęciem poprawki głosowało – 8 Radnych,  

Głosów przeciwnych -  7, 

Głosów wstrzymujących się - 4 

W czasie głosowania obecnych było 19 Radnych.  

 

  Po czym Radny Pan Andrzej Wołos zgłosił poprawkę aby wykreślić cały § 7 w projekcie 

uchwały.   
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 W tym momencie w obradach sesji uczestniczy Prezes OSP Kozienice Pan Roman 

Frąckiewicz., który   wyjaśnił  kwestie związane z zakupem  samochodu ratowniczo-

gaśniczego 4x4 dla OSP i wyposażenie jednostek w pojazdy pożarnicze.  

Poinformował m.in., że Zarząd OSP- 13 marca 2006r. podjął uchwałę, gdzie została 

uchwalona kolejność realizacji.  

Uchwała została podjęta z Państwową Strażą Pożarną w Kozienicach. 

Uchwała nie określa czy to wyposażenie jednostki ma być nowe, czy używane. 

( Jednostkę Ryczywół nikt nie zmuszał do wzięcia samochodu używanego)   

Na posiedzeniu Zarządu w m-cu maju ustalono, że jeśli Ryczywół zgłasza uwagi do zakupu 

nowego samochodu, to wtedy przechodzi na koniec tej kolejki. 

 

   Po czym  Radny Pan Andrzej Wołos wycofał swoją poprawkę zgłoszoną j.w.  

  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zgłoszony projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej jak wyżej poprawki,  w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 

przyjęty przy trzech głosach przeciwnych  

Uchwała Nr XXIII/301/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok 

Zanim przystąpiono do głosowania Pani Skarbnik Gminy zgłosiła poprawkę w § 1 gdzie 

proponuje się zwiększenie  dochodów w budżecie Gminy o kwotę 4.600 zł  ( pierwotny zapis 

1.084.910 zł) , po zwiększeniu dochody będą wynosić – 1.089.510 zł. 

Jest to decyzja Wojewody – Ośrodek Pomocy Społecznej w Kozienicach  otrzymał 4.600 zł 

 z przeznaczeniem na zakupy inwestycyjne. 

 

Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

Po czym Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  Pan Marek 

Kapusta w imieniu Komisji zgłosił poprawkę dot. brzmienia zapisu w § 2 w rozdziale 75412 

§ 6060 dopisać „OSP Ryczywół ” 

   

Za przyjęciem poprawki głosowało – 9 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 4, 

Głosów wstrzymujących się – 4. 

Wniosek uzyskał akceptację. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad całością projektu uchwał , z uwzględnieniem 

przyjętych powyżej poprawek.   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty  

przy czterech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 14 Radnych. 

Uchwała Nr XXIII/302/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/303/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

przy trzech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 Radnych. 

Uchwała Nr XXIII/304/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/305/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian  do Uchwały Nr XXII/273/2008 z dnia 30 czerwca 

2008r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/306/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli  

w jednostce budżetowej pod nazwą Ośrodek Profilaktyki Uzależnień z siedzibą  

w Kozienicach. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/307/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dot. zabezpieczenia przez przewoźnika PKS  toalet w godzinach wieczornych i nocnych  

 – W przedmiotowej sprawie prowadzona była korespondencja z PKS Kozienice. Z ostatnio 

otrzymanej korespondencji – pismo z dnia 18.07.2008r., PKS pozostaje przy stanowisku, że 

ze względów organizacyjnych nie jest możliwe całodobowe funkcjonowanie dworca. 

Godziny pracy dworca pozostają od 6.10 do 18.10 z możliwością korzystania z sanitariatów.  

 

Dot. wybudowania chodnika przy drodze powiatowej do Stadniny Koni i terenów 

rekreacyjnych – Realizacja zadania możliwa będzie po zabezpieczeniu odpowiednich 

środków w budżecie Gminy na 2009 rok przy współfinansowaniu zadania w formule 50/50 

ze Starostwem Powiatowym w Kozienicach. Na etapie tworzenia budżetu zostanie złożony 

wniosek do Starostwa o uwzględnienie zadania inwestycyjnego w przyszłorocznym budżecie.  

 

Dot. zmiany bonifikaty przy sprzedaży mieszkań komunalnych – Zasady sprzedaży mieszkań 

komunalnych reguluje ustawa o gospodarce nieruchomościami ( Dz. U Nr 261, poz. 2603 z 

2004r.) zgodnie z art.68 wysokość bonifikat jest udzielana za zgodą Rady. 

Rada Miejska w uchwale Nr X/128/2007 z dnia 20 sierpnia 2007r. przyjęła bonifikaty, które 

są obowiązujące i wynoszą 75% dla lokali mieszkalnych sprzedawanych w budynkach 

wybudowanych do 1990r. oraz 60% dla lokali mieszkalnych sprzedawanych w budynkach 

wybudowanych po 1990r. ( + dodatkowa 5% bonifikata przy wpłacie jednorazowo całej 

ceny). 

Sprzedaż mieszkań prowadzone przez spółdzielnie mieszkaniowe regulują odrębne przepisy, 

które nie mają zastosowania przy sprzedaży mieszkań komunalnych.  
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Dot. usunięcia płyt chodnikowych ustawionych na Osiedlu Pokoju , które uniemożliwiają 

wjazd samochodów  - w  ramach prowadzonych inwestycji zostały usunięte płyty, które 

stanowiły zagrożenie dla mieszkańców oraz były zlokalizowane na działkach będących 

własnością Gminy Kozienice. Pozostałe płyty zlokalizowane są na działce nie będącej 

własnością Gminy. Zgodnie z uzyskanymi informacjami ustnymi wspólnota nie wyrazi 

zgody na usunięcie pozostałych płyt. 

 

Dot. przebudowy drogi krajowej nr 79 – Zgodnie z informacjami udzielonymi na 

wcześniejszych sesjach inwestycja związana z przebudową drogi krajowej nr 79 posiada 

opracowaną dokumentację techniczną. Realizacja przedmiotowej inwestycji możliwa będzie 

po zabezpieczeniu środków w budżecie GDDKiA. W 2008r. inwestycja nie jest realizowana z 

uwagi na brak zadania w budżecie GDDKiA. 

 

Dot. realizacji inwestycji związanej z budową sieci wodno – kanalizacyjnej m. Brzeźnica – 

Mieszkańcy Gminy uczestniczący w kosztach inwestycji zawarli z Gminą Kozienice umowy 

cywilnoprawne na wpłatę udziału środków ludności. Wysokość udziału dla każdego z 

mieszkańców wyniósł jednakową kwotę, która została określona uchwałą Rady Miejskiej w 

Kozienicach. Wpłaty mieszkańców oraz ich rozliczenie nie zostało zakończone ostatecznie. 

 

 Dot. worków z ziemią na Stadionie – z  wyjaśnień Dyrektora KCKRiS wynika, że prawnym 

właścicielem tej ziemi jest KCKRiS, która została zakupiona ze środków gwarancyjnych 

Generalnego wykonawcy Stadionu. Niewielka część ziemi może być  wykorzystana albo 

sprzedana, a środki ze sprzedaży będą stanowiły kaucję gwarancyjną Generalnego 

wykonawcy, albo też ziemię zabierze Generalny wykonawca i zwróci równowartość środków 

za jakie zostało zakupione.  

  

Dot. realizacji inwestycji związanej z budową kanalizacji deszczowej w ul. Lubelskiej – 

Burmistrz poinformował, iż posiadamy kompletny projekt techniczny z wszelkimi 

uzgodnieniami. W miesiącu sierpniu został złożony wniosek do Wojewody Mazowieckiego o 

wydanie pozwolenia na budowę. Dokumentacja techniczna zawiera kompletne uzgodnienia 

z GDDKiA w Warszawie dotyczące budowy kanalizacji deszczowej. W budżecie Gminy na 

2008 rok ujęte jest zadanie  inwestycyjne związane z budową kanalizacji deszczowej ze 

środków własnych Gminy z terminem realizacji na lata 2008 – 2011. Niezwłocznie po 

uzyskaniu decyzji pozwolenia na budowę, wszczęte zostanie postępowanie przetargowe na 

budowę sieci kanalizacji deszczowej. 

 

Dot. likwidacji barier architektonicznych na ul. Bohaterów Studzianek w związku  

z zakończoną inwestycją – Zgodnie z udzieloną odpowiedzią na interpelację na Sesji Rady 

Miejskiej w dniu 29.05.2008r trwają prace związane z wprowadzeniem kompleksowej 

organizacji ruchu w ciągu ulic Bohaterów Studzianek – Zdziczów, uwzględniając osoby  

poruszające się na wózku. Po wstępnej analizie w ramach wprowadzonej organizacji 

 i uwarunkowań geometryczno – ruchowych ulic należy uznać, że możliwość poruszania się 

na wózku jest zapewniona. Do Urzędu nie wpłynął wniosek zainteresowanych dotyczący 

braku możliwości poruszania się na wózku w tym obszarze. 

 

Na jakim etapie są wydatki inwestycyjne uchwalone w tym roku dla KCKRiS? –  

Dyrektor KCKRiS wyjaśnił,  iż na dzień dzisiejszy z dotacji przyznanej przez Radę 20 marca 

br. było 7 zadań inwestycyjnych, z czego 3 zadania są już zakończone, są już po odbiorze,  

a to dotyczy modernizacji domków przy kortach tenisowych, budowa i modernizacja 3 kortu 

oraz zakupu środków trwałych -  jest to  zakup sprzętu dla Wydziału Kultury KCKRiS  m.in. 
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nagłośnienie i oświetlenie, sprzęt rekreacyjny, kajaki i rowery wodne, wyposażenie sali 

„FITNESS” oraz doposażenie stadionu lekkoatletycznego. 

Zakończona jest konserwacja 8 dźwigarów. W najbliższy piątek lub poniedziałek będzie 

odbiór łącznie dźwigarów oraz ściany szczytowej pływalni. 

Pozostają 2 zadania – wykonane zostały projekty techniczne oraz pozyskanie pozwolenia na 

budowę. Są w trakcie postępowania. 

1/ modernizacja Ośrodka tj. Punkt Gastronomiczny oraz zakup i montaż domków 

campingowych. 

Dyrektor KCKRiS dodał, że nie ma zagrożeń, że w roku budżetowym przyznana kwota nie 

zostanie wykorzystana. 

I przetarg – 10.09.08. dot. Punktu Gastronomicznego, za 3 tygodnie montaż domków 

campingowych.     

 

Do kwestii dot. udrożnienia kanału łączącego Jezioro Kozienickie z Jeziorem Opatkowickim 

ustosunkował się również  Dyrektor KCKRiS: 

Poinformował, że jesteśmy w posiadaniu projektu połączenia jeziora kozienickiego z 

opatkowickim, a z tym się łączy dopływ kanału, złożono dokumentację do Wojewody 

Mazowieckiego, łącznie z raportem oddziaływania na środowisko, nie otrzymano 

pozytywnej opinii, zgody na budowę. Opinia i raport został uzupełniony – nie ma 

odpowiedzi ani na tak, ani na nie. Uważa, że należy być wytrwałym w tej sprawie, bo to jest 

kluczowa sprawa dla Kozienic, dla turystów, aby zakończyć tą inwestycję zgodnie z 

projektem. 

Burmistrz Gminy prosił o ponowienie wniosku w tej sprawie, które może przynieść jakieś 

efekty. 

 

  Radny Pan Edward Pułkowski zwrócił uwagę, że nie chodzi mu o połączenie jezior  a o 

czyszczenie jeziora, ponieważ nie ma możliwości  przepływu wody, rosną chaszcze.  

Prosił, aby Burmistrz wysłał Komisje na miejsce, celem przeprowadzenia wizji lokalnej, aby 

sprawdzić stan faktyczny. Zdaniem Radnego raz w roku winno się czyścić jezioro.   

 

    Dyrektor KCKRiS dodał, iż jezioro znajduje się w obszarze Natura 2000, nie zna stanu 

prawnego w kwestii dot. oczyszczenia kanału. Każdy kto wejdzie, żeby oczyścić jezioro – jest 

w sprzeczności z obowiązującymi w tym zakresie przepisami. Najpierw należy uregulować 

ten problem później zlecić temu, który może tą pracę wykonać. Dyrektor KCKRiS w pełni 

popiera wniosek Radnego, że o to  trzeba dbać.    

    Po czym Burmistrz prosił Wydział pionu technicznego Dyrektor Pani Teresę Starzyńską 

 o jak najszybsze skierowanie wniosku do właściciela, aby wypowiedział się w tej kwestii, 

żeby wiedzieć więcej w tym temacie ( pismo do wiadomości przekazać Radnemu Panu 

Edwardowi Pułkowskiemu. )  

    

   Po czym Dyrektor KCKRiS Pan Marek Łuczyński poinformował krótko na temat budowy 

lodowiska. 

Na dzień dzisiejszy termin zakończenia budowy lodowiska po przejrzeniu wszystkich umów 

upływa 24.09.2008r. Jest to data podana od czasu przekazania Generalnemu wykonawcy 

terenu pod budowę. Wykonane zostały wszystkie zakupy dot. spraw montażowych i 

uruchomienia. Wykonana została spodnia płyta, pozostała do wykonania górna płyta. 

Dostarczone są kontenery szatniowe i te wszystkie z zaplecza. Dzisiaj przywieziony został  

kontener chłodniczy. Są wszystkie instalacje do płyty oraz wszystkie słupy oświetleniowe i 

energetyczne. 
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      Generalny wykonawca  informował , że zakończenie wszystkich spraw, które dot. 

projektu i uruchomienia lodowiska nastąpi do 24 września br. 

      

Ad. 7. 

  W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zwrócił uwagę, że w roku 2007 na terenie SPZOZ „PK’ został 

zrobiony parking, natomiast nie odprowadzono wody deszczowej, gdzie  w czasie większej 

ulewy woda wdziera się do piwnic budynku przez okienka.   

Zapytał – dlaczego na etapie projektu zapomniano o tak ważnej rzeczy, a jedynie zrobiono 

studzienki chłonne? 

Ponadto zapytał: 

-  Dlaczego do dnia dzisiejszego nie rozpoczęto remontu  Rehabilitacji 

 w SP ZOZ „PK” pomimo, że środki na ten cel w budżecie istnieją? 

 

- Jak będzie wyglądał remont po zalaniu Przychodni na ul. Sienkiewicza? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił uwagę Radnemu,  

Panu A. Gogacz,  że powyższe  kwestie winny być zgłoszone w punkcie  „ interpelacje 

 i zapytania Radnych” . Przewodniczący dodał, że do odpowiedzi należy się przygotować. 

 

W odpowiedzi na powyższe Radny Pan A. Gogacz poinformował, iż  nie oczekuje 

odpowiedzi na dzisiejszej Sesji, prosił aby do tych kwestii ustosunkować się na najbliższej 

Sesji Rady, bądź może być odpowiedź na piśmie. 

 

Radny Pan Marek Buczkowski powrócił do kwestii, którą kilkakrotnie poruszał na Sesji w 

punkcie „interpelacje i zapytania Radnych” dot. uruchomienia bądź udostępnienia toalet 

na dworu PKS dla podróżujących w porach wieczornych i nocnych.  

  Odpowiedź Pana Prezesa PKS Radnego nie zadawala. Zdaniem Radnego odpowiedź 

oparta jest nie o dobrą wolę, ale o pieniądze. 

Kierował swoją propozycję bezpośrednio do Pana Prezesa, sugerując, aby zabrać pasażerów 

z Dworca na bazę PKS, tam gdzie jest zatoka – toalety można wykorzystać na Stacji Paliw 

lub też w bazie PKS. Radny uważa, że jest to kwestia dobrej woli organizacyjnej. 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz złożył wniosek, aby Urząd złożył zapytanie do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad – czym się Dyrekcja kierowała stawiając barierki na 

przepuście wodnym w m. Janików? 

Uzasadniając, że ktoś  wymyślił, aby barierki metalowe były wewnątrz tego przejścia.  

Zwrócił uwagę, że w przypadku większych opadów śnieżnych nie będzie można odśnieżyć 

dróg. Jest to niezrozumiałe dla Radnego, mając na uwadze zaprojektowanie tak tego 

fragmentu drogi. 

Proponował, aby doprowadzić do spotkania z Przedstawicielami Policji z Komisją Edukacji, 

Kultury, Sportu, Turystyki i Bezpieczeństwa Publicznego, aby wyjaśnić podjęte decyzje. 

Radny dodał, że zostaje przystanek na podwójnej ciągłej – dojdzie do następnych tragedii. 

Radny uważa, że ten fragment drogi należy uznać jako „ czarny punkt” niebezpieczny dla 

przechodniów. 

Złożył wniosek, aby doprowadzić do spotkania z przedstawicielem Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad albo na piśmie wystąpienie o wyjaśnienie tych decyzji, bo to 

jest na terenie Gminy. 
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Proponował również, aby Dyrektor KCKRiS przedstawił propozycje – w jaki sposób ma 

funkcjonować jezioro w Janikowie, czy ma być zorganizowane, czy dalej dzikie? 

Radny uważa, że ten problem  należy omówić przy udziale Dyrektora KCKRiS 

- co dalej z jeziorem w Janikowie, w jakiej formie ma to funkcjonować? 

 

  Do kwestii związanej z barierkami przy jeziorze w Janikowie ustosunkowała się Wice 

Burmistrz Gminy  Pani Małgorzata Bebelska. 

Poinformowała, że Przewodniczący Rady sygnalizował tą sprawę zaraz po zamontowaniu. 

Pani Wice Burmistrz była tam na miejscu.  

   Wystąpienie do GDDKiA jest w trakcie przygotowania przez odpowiedni Wydział. 

 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka wyjaśnił w kwestii ograniczenia prędkości na tym 

odcinku o którym mowa j.w. 

Poinformował, iż wystąpień w tej sprawie było kilkakrotnie, wnioskowano razem z Policją o 

ograniczenie prędkości i ustawienie znaków ostrzegawczych. 

Nie ograniczono prędkości na tym odcinku, natomiast pojawił się znak „śliska jezdnia”. 

W uzupełnieniu zabrał głos W-ce Burmistrz Gminy Pan Igor Czerwiński, który 

poinformował, iż wysłane zostało pismo do GDDKiA prosząc o spotkanie z przedstawicielem 

Dyrekcji, aby rozwiązać ten problem. Czekamy na odpowiedź. Ostatnie 3 pisma wysłane do 

GDDKiA też są bez odpowiedzi. 

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek przekazał informację, że przy modernizacji CPN w 

Aleksandrówce , zmodernizowany został kawałek drogi Nr 79, jest to nowo-utworzony 

chodnik, gdzie od strony wiaduktu w środku tego  chodnika jest postawiony słup oświetlenia 

ulicznego. 

W odpowiedzi na powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

poinformował, że jest to informacja do Wydziału Wice Burmistrza Pan Igora 

Czerwińskiego. 

Przewodniczący prosił o sprawdzenie tej kwestii.  

  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 15.15  XXIII  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 

 w KOZIENICACH. 

 

 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 


